徵才啟事

臺灣大學醫學院寄生蟲學科誠徵助理教授級以上專任教師」名

一、應徵資格

- 1. 具生物或醫學相關博士學位,且具備博士後研究一年以上資歷。
- 具獨立從事研究能力、教學與服務之經驗及熱忱。參與寄生蟲學教學,並獨立從事寄生蟲學或熱帶醫學感染症研究。

二、檢附資料

- 1. 履歷表
- 2. 所有論文著作目錄(含Impact factor、相關領域排名、引用次數)
- 3. 近5年內(2013年2月1日以後)代表性著作
- 4. 未來教學及研究構想書
- 5. 身份證、學經歷證件影本(上述資料請寄電子檔至 hcc0401@ntu.edu.tw 洪健清主任)
- 6. 國內外相關領域副教授以上推薦函3封。

(請推薦人直接郵寄至以下地址或e-mail至hcc0401@ntu.edu.tw)

三、起聘日期: 2018年2月1日

四、報名方式: 請於2017年6月2日下午5點前將資料e-mail至hcc0401@ntu.edu.tw洪健清主任或郵寄10051台北市中正區仁愛路1段1號臺大醫學院寄生蟲學科

五、聯絡方式:

TEL: 886-2-23562217 FAX: 886-2-23915294

e-mail: hcc0401@ntu.edu.tw洪健清主任

寄生蟲學科網址:http://www.mc.ntu.edu.tw/C0/C2/parasite/

國立臺灣大學生物資源暨農學院 第19仟院長遴選委員會 徵求推薦院長人選啟事

- 、本院現任院長任期將於民國106年7月31日屆滿,即日起依「國立臺灣大學生物資源暨 農學院院長遴選辦法」規定,公開徵求第19任院長人選並接受推薦。
- 二、本院院長候選人應具備下列資格與條件:
 - (一) 需符合本院院長潾譔辦法及大學法等之相關規定。
 - (二)應具有生物資源暨農學相關領域之教授資格,並有前瞻性教育理念、相當學術成 就、高尚品德及學術行政經驗 , 能為人表率者。
- 三、公開徵求院長候選人,以下列方式接受推薦:
 - (一)自我推薦。
 - (二)國內外大學校院副教授以上或學術研究機構副研究員5人以上之推薦。
 - (三)學術機構團體或本校相關校友會之推薦(並附決議推薦之會議紀錄影本)。 推薦人或推薦機構團體必須徵得被推薦人之書面同意。
- 四、凡有意推薦者,請逕上網查詢(網址:http://www.bioagri.ntu.edu.tw/01news_1.html/ 資料下載列印或來電索取相關表件,填妥後於106年4月7日中午前送(或寄)達國立臺 灣大學生物資源暨農學院院辦公室轉交院長遴選委員會收。

地址:106臺北市羅斯福路4段1號,

電話: (02) 23635889, 傳真: (02) 23919626。

國立臺灣大學生物資源暨農學院 第19任院長潾潠委員會 啟 106年3月1日

NATIONAL TAIWAN UNIVERSITY SEEKS A DISTINGUISHED SCHOLAR AND AN INNOVATIVE ACADEMIC LEADER TO SERVE AS THE DEAN OF THE COLLEGE OF BIORESOURCES & AGRICULTURE

- Term of office for the current dean concludes on July 31, 2017. Effective from today, the College
 has formed a search committee to seek applications and nominations for the position of the 19th
 Dean of the College of Bioresources & Agriculture.
- 2. Candidate for the position should equip with the following qualifications:
 - a. The candidate must satisfy the College application and selection requirements and related university rules and regulations.
 - b. The candidate must have current tenure as full professor in biological resources and agriculturerelated fields. The candidate should demonstrate foresighted educational philosophy, exceptional academic achievement, high integrity, a record of professional and administrative experiences and leading by example.
- 3. The College conducts an open search for applicants and nominees in one of the following manner:
 - a. Self-nominated.

- b. Nominated by five or more individuals. The nominators must all have at least the rank of associate professor in national or international universities or the rank of associate researcher in academic research organizations.
- Nominated by academic organizations or alumni associations of the National Taiwan University (copies of meeting minutes declaring the decision for nomination must be submitted).
 Nominators or nominating organizations must have written consent from the applicant or nominee.
- 4. Interested applicants or nominees should either consult the website

(http://www.bioagri.ntu.edu.tw/01news_1.html/) or through phone call for relevant application documents. To ensure full consideration, application package must be received no later than noon April 7, 2017 by the National Taiwan University, College of Bioresources & Agriculture, Dean of College Search Committee. The mailing address is:

No. 1, Section 4, Roosevelt Road, Taipei 106. Taiwan Phone: (8862) 23635889, Fax: (8862) 23919626.

National Taiwan University
College of Bioresources & Agriculture
19th Dean of College Search Committee
March 1, 2017